



Aika: 12.9.2023
kello 16:30

Paikka: Otakaari 4,
02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Sofia Ahola Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Samu Hasegawa S10.1 P 8.5.
Leevi Mattila S10.1 P 8.5.

Poissa: Aino Yläne

S/P = Saapui/Poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
 - 1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:30.
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
 - 2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
 - 3.1. Hyväksytään esityslista kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.
4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
 - 4.1. Hyväksyttiin kahden edellisen kokouksen (20 ja 21) pöytäkirjat.
5. ILMOITUSASIAKSET JA POSTI
 - 5.1. Tornivaara ilmoitti, että Suomen Rakennusteekkaripäivien (SRT) järjestäjät tulevat pitämään tilannekatsauksen tämän päivän kokouksessa.
 - 5.2. Tornivaara kertoi, sähköpostista Kaupunkiliikenne Oy:ltä. Sähköpostissa mainittiin, että jos järjestetään tapahtumia joissa mennään metrolla tulisi näistä ilmoittaa etukäteen.
 - 5.3. Tornivaara kertoi, että TTER on avannut hakukierroksen, ja sieltä voi hakea rahoitusta.
 - 5.4. Tornivaara kertoi, että hopeisista ansiomerkistä ja kaskelotti merkistä on laitettu tarjouskyselyitä.
 - 5.5. Luhtamäki kertoi, että killalle oli tullut muiden kilttojen kiltalehtiä AYY:n keskustuimistolle. Raati kiittää lehdistä.
 - 5.6. Tornivaara ilmoitti, että LVK vuokraa äänentoistojärjestelmän ja puhujapöydän vuosijuhlia varten.
 - 5.7. Tornivaara ilmoitti, että Luova tulee kiltahuoneelle pitämään esittelyä. Tästä tulee lisätietoja myöhemmin.
6. JÄSENASIAKSET
 - 6.1. Uudet jäsenet
Päätös: Hyväksytään liitteen (Liite 1) mukaiset uudet jäsenet.



- 6.2. Jäsenkeräyksen tilanne
Jäsenet ovat pääosin uusia opiskelijoita ja suurin osa vanhemmista vuosikursseista eivät ole liittyneet jäseniksi. Pyritään lisäämään mainostusta kiltalaisille.
- 6.3. Raadin palaute
Raati ei ollut saanut palautetta.
Peltola kertoi, että sai palautetta viikkotiedotteesta. Viikkotiedotteen ulkonäöstä oli tullut positiivista palautetta. Vitsin puuttuminen viikkotiedotteesta oli ollut negatiivinen asia. Viikkotiedotteen ulkonäkö ei myös toimi gmail sähköpostissa. Peltola on ottanut huomioon nämä kehittäessään viikkotiedotetta.
Ahola kertoi, että on saanut positiivista palautetta opintovastaavana tekemästään työstä.
Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ

- 7.1. Kuulumiskierros
Ahola kertoi, että menee kivasti ja koulu on lähtenyt mukavasti käyntiin.
Koponen kertoi, että on ollut kiireistä ja yrittänyt järjestää fuksiexcursiota..
Karvonen kertoi, että on ihan jees ja elämässä ei tapahdu paljoa mitään.
Koivisto kertoi, että kuuluu ihan hyvää ja on mukava, että koulu alkaa.
Luhtamäki kertoi, että kävi tarkastamassa puolustusvoimien suorituskykyä ja voi taata että raati voi nukkua yönsä hyvin.
Kontio kertoi, että kuuluu hyvää ja odottaa että parantuu täysin.
Peltola kertoi, että oli mukavaa reissussa ja stressaa vaihtoon haku ja kandihommat..
Juvakka kertoi, että on ollut vauhdikas lukukauden alku. Oli Lappeenrannassa jossa oli ihan mukavaa. Paljon kursseja ja perjantaina sitsit, joten on paljon tekemistä.
Pasanen kertoi, että kävi Jyväskylässä palautumassa viikonloppuna. Vaellus stressaa hiukan.
Martti kertoi, että kuuluu hyvää ja elämässä on asioita aika paljon.
Tornivaara kertoi, että positiivinen fiilis ja ollut kipeänä hiukan. Sunnuntaina sai kandin palautettua, joka oli yksi iso projekti jonka sai pois alta.
Valmistautuu marraskuuhun ennakoivasti, jotta se tuntuu mukavalta.
- 7.2. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
- 7.2.1. Kulkuoikeuksien myöntäminen kiltalaisille
Tornivaara kertoi, että on käynyt keskustelua Maanmittarikillan puheenjohtajien kanssa, että pitävät kokouksen ensi viikolla asiaan liittyen.
- 7.2.2. Killan omaisuuden lainaaminen ja vuokraaminen
Tornivaara kertoi, että Raadin drivessä on taulukko killan omaisuuden lainaamista varten. Taulukossa on hinta tavaroiden vuokraamiselle ja siihen voi merkitä mille päivälle tavara on varattuna.
- 7.3. Menneet tapahtumat
- 7.3.1. Orientaatioviikko
Maanantai



Luhtamäki ja Koivisto kertoivat, että fuksien saapuminen meni hyvin.

Juvakka kertoi, että maanantai ei mennyt kovin hyvin. Vettä tuli todella paljon, mikä aiheutti ongelmia tilojen kanssa. Monet henkilöt olivat hukassa. Sääolosuhteista voisi tulevaisuudessa tehdä varasuunnitelman.

Iltapäivällä ollut haalarin sovituksen porrastus ei ihan onnistunut ja voisi olla enemmän tilaa.

Tiistai

Luhtamäki kertoi haalarien jaosta, joka meni ihan hyvin. Porrastus toimi paitsi CompEng osalta, jotka tulivat samaan aikaan kaikki.

Tornivaara kertoi, että tulee tehdä excel tulevalle vuodelle haalareiden tilausta varten.

Koponen mainitsi, että mieluummin tilataan suurempia haalareita enemmän kuin pienempiä.

Karvonen kertoi haalarigaalasta. Ampiaiset häiritsivät ja YIT:n Kyösti oli mukava. Kontio mainitsi, että ISOilla olisi voinut olla enemmän haippia leikeissä.

Juvakka kertoi, että eri ohjelmien aikataulut erosivat toisistaan, ja haalareita tultiin noutamaan sujuvasti. KV haalarigaala oli myös hyvä ja onnistunut tilaisuus.

Smökkijatkot menivät hyvin vaikka oli epävarmuustekijöitä. Musiikki oli kovalla ja ei ollut kovin hyvä tila hengailuun.

Tornivaara mainitsi, että siivous meni reippaasti.

Keskiviikko ja torstai

Ei mitään ihmeellistä killan puolesta. Keskiviikkona fuksiryhmien hengailuillat ja torstaina Otasuunnistus.

7.3.2. Raksarock

Luhtamäki kertoi, että ihmiset eivät oikein jaksaneet tulla fuksien RIL-TEK tapahtumaan. Raksarockissa oli myös suhteellisen vähän ihmisiä. Yllättävää sillä tapahtumaa oli keväällä toivottu.

7.3.3. Aalto Party

Tornivaara mainitsi, että ei voi mitään, että henkilöitä ollut kipeenä. Lisäapua pyydettiin toimihenkilöistä. Tapahtuma meni mukavasti kun piste saatiin pystyyn ja tapahtuma alkoi pyörimään.



Siirrytään kohtaan 9.1.

8.1. Raadin toiminnasta

Tornivaara kävi läpi asioita raadin toiminnasta, joista keskusteltiin yhdessä. Käytiin läpi yhteistä toimintaa ja kommunikaatiota. Vastuunjakoa pyritään parantamaan raadin yhteisiin tapahtumiin ja niiden järjestämiseen.

8.2. Killan ylimääräinen kokous

Päätösehdotus: Killan ylimääräinen kokous keskiviikkona 27.9. kello 16:00. Kokouksen esityslistalla perinnehjesäännön päivittäminen killan ansiomerkkien osalta.

Tornivaara kyseli mielipiteitä siitä pidetäänkö ylimääräistä kokousta vai tehdäänkö päätökset vaalikokouksessa.

Peltola kannatti vaalikokousta, sillä olisi helpompi tehdä sihteerin tehtävät vain yhdestä kokouksesta.

Päätösehdotusta ei hyväksytty..

8.3. Teekkarikokous

Tornivaara kertoi, että sähköpostiin tuli viestiä teekkarikokouksesta. Tänään on kokous, johon tarvittaisiin yksi edustaja. Tornivaara ehdotti, että Luhtamäki toimisi yhteyshenkilönä tähän.

8.4. Vuosijuhlaedustukset

8.4.1. TARAKI 56 27.10.

Päätös: Tornivaara ja Luhtamäki edustavat kiltaa TARKIN vuosijuhlilla.

8.4.2. Stimulaatio XXV 24.11.

Päätös: Koivisto ja Luhtamäki edustavat kiltaa Stimulaatiossa.

8.4.3. LVK 57 21.10.

Päätös: Tornivaara ja Karvonen edustavat kiltaa LVK 57.

Siirrytään kohtaan 10.1.

8.5. Pronssinen ansiomerkki

Martti kertoi ansiomerkistä. Ei tule olemaan nimeltään pronssinen ansiomerkki, eikä tule fyysisesti olemaan pinssi. Tavoite on jakaa kiltahengen nostattajalle ja painotus olisi lähimenneisyyden aktiivisuuteen. Ei tarkoitus olla jatkumoa kultaiselle ja hopeiselle ansiomerkille.

Juvakka mainitsi, että olisi hyvä että ansiomerkin ansaitsemiseen olisi ympärilyöreät raamit.

Peltola mainitsi, että voisiko pronssisen ansiomerkin saada vain puolivuosisjuhlasta.

Ahola mainitsi, että likka kohottaa ryhmähenkeä, mutta pronssisen ansiomerkin voisi saada esimerkiksi projektin vetäjä. Näin saadaan eroa kyseisten palkintojen välille.

Ei tarvitsisi olla tarkkoja raameja ansiomerkin jakamiselle.



Tornivaara mainitsi, että teemalla voitaisiin vaikuttaa merkkien jakamiseen (esim. rakennusteema).

Marti mainitsi, että pronssisen ansiomerkin toimikunta ottaa raadin näkemykset huomioon merkkiä kehittäessä

Siirrytään kohtaan 8.1.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

9.1. Uusia toimihenkilöitä

Päätös: Hyväksytään Katariina Kokkonen kiltahuonevastaavaksi.

9.2. Kiltiksen siivousvuorot

Martti kertoi, että raati voisi ottaa kiltahuoneen siivousvuoroja itselleen.

Koivisto mainitsi, että voisi olla aika vuosittaiselle kahvimukien paikkojen päivittämiseksi.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

10.1. SRT-päivät 2024

Samu Hasegawa kertoi SRT-päivistä Leevi Mattilan kanssa. Tapahtumaan on noin 150 paikkaa. Hasegawa kävi läpi aikatauluja ja mitä raadilta tarvitaan tapahtumaa varten.

Peltola kyselee graafikoita graafikoiden tekoa varten. Toinen tulisi haalarimerkkiä varten ja toinen yleiseen viestintään.

Siirrytään kohtaan 8.5.

10.2. Fuksiexcu

Koponen kertoi, että SRV oli kiinnostunut, mutta peräännytti tapahtumasta. Etsi uuden vaihtoehdon ja sai YIT:n excursion ja TEK sponsoroiti tapahtuman sauna- ja ruokapuolta. Rantasaunalle tulee 60 henkilöä TARAKIsta sekä IK:n fukseja. Koponen mainitsi, että rantasaunalle tarvitsisi vapaaehtoisia. Koponen hoitaa ryhmän TARAKilaisten kanssa. Soffe hoitaa ruoan tilaamisen.

10.3. ENG-festivaali

Karvonen kertoi, että tapahtuma on 3.10. Kyseessä on yritysten esittelytapahtuma, joka on tarkoitettu ensisijaisesti fukseille, mutta kaikki ovat tervetulleita.

10.4. KvKPP aikataulua

Juvakka kertoi, että ajankohta on hiukan auki. Joulukuun ensimmäistä viikonloppua on ajateltu.

Koponen mainitsi, että olisi hyvä pitää kokous, jotta kisälleille olisi selkeää tapahtuman järjestäminen.

10.5. Ramboll aamupala

Karvonen kertoi, että aamupala on 21.11 ja siitä tulee lisätietoa myöhemmin.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA

11.1. Uusia toimihenkilöitä

Päätös: Hyväksytään Lauri Heroja graafikoksi.



12. OPINTOTOIMIKUNTA

12.1. Abisitsit

Ahola kertoi, että raatilaisia voisi tulla tapahtumaan sitsaamaan. Tapahtuman kiinnostus on ylittänyt odotukset.

12.2. Kiltatapaaminen

Ahola kertoi, että on tulossa kiltatapaaminen 22.9. ja Juvakka tulisi mukaan keskustelemaan orientaatioviikosta..

12.3. Koe kampus!

Ahola kertoi, että 4.10. on "Koe Kampus!" ja sinne tarvittaisiin järjestäjiä.

13. IE-Perhe

13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. FUKSITOIMIKUNTA

14.1. Sitsikoulutus, Fuksineuvosto ja Otatarhan ajot

Koivisto kertoi, että huomenna pidetään sitsikoulutus ja esittely fuksineuvostosta. Otatarhan ajot järjestetään myös ja fuksikapteenit hankkivat vastaavan ajokin rakennusta varten.

Karvonen kertoi, että Otatarhan ajoihin saadaan WSP:ltä 250 € sponsoroinnin ja he aluavat kuvia ajokista tapahtumassa.

Pasanen kysyi onko fuksineuvostolla jokin koko.

Koivisto vastasi, että ei ole kokorajoitusta, mutta heillä on määritettyjä tehtäviä.

14.2. Fuksisitsit

Luhtamäki kertoi, että fuksikapteenit ovat organisointivastuussa ja Katariina Kokkonen keittiövastuussa. Raati saa osallistua fuksisitsien etukäteisjärjestelyihin ja pakollinen osuus on sitsit.

Karvonen kertoi, että sponsori on vielä etsinnässä fuksisitseille. Tarjouksia on lähetetty.

15. MAISTERITOIMIKUNTA

15.1. Toiminnan yleiskatsaus

Juvakka kertoi yleisiä mielipiteitä. Kandista maisteriin siirtyvät ovat kyselleet orientaatioviikon tapahtumia ja esimerkiksi tiedotuskanavia.

Kiltalaiset eivät tiedä, että he eivät ole "maisterifukseja", sillä maisterifuksit ovat koulun ulkopuolelta tulevia.

Juvakka sanoo, että ei pysty järjestämään kandista maisteriin siirtyvien orientaatiota, sillä kapasiteettia ei ole.

Ahola mainitsi, että tuntee henkilöitä jotka olisivat toivoneet orientaatioviikon tapahtumia, vaikka heille ei niitä tällä hetkellä järjestetä.

Juvakka kertoi, että ENGin sisällä on mietitty, jos maistereille järjestettäisiin *Maisteribileet* tyylinen tapahtuma.

Martti kertoi, että ei itse maisteriin siirtyvänä tarvitse välttämättä orientaatiota vaan kaipaisi enemmän jotain yhteisiä keskusteluryhmiä.

15.2. Tulevat tapahtumat

Juvakka kertoi tulevasta ENG x CHEM fuksisitseistä. Tarvitsevat apukäsiä järjestämiseen. Raatilaisia voi myös tulla auttamaan.



16. RAHA-ASIAT

16.1. Laskut ja kulukorvaukset

Hyväksytään liitteen 2 (LIITE 2) laskut ja kulukorvaukset.

17. AYY

17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL

18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.

19.1. Juvakka ilmoitti, että ensi viikon tiistaina on ensilumijonotus.

20. SEURAAVA KOKOUS

20.1. Seuraava kokous on ensi viikolla vakiokokousaikaan.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 20:31.

VAKUUDEKSI

Aino Tornivaara

puheenjohtaja

Elias Peltola

sihteeri

Laskut hyväksytyt kokouksessa 12.9.2023

Tosite	Kenelle	Selite	Summa (€)
	AaltoDJ	Kaukkareissa	200,00
	Ella Koivisto	Kyypakkauksia kiltahuoneelle ampieisten pistoihin.. Hankittu Raksarockiin 1.9.2023.	23,94
	Simo Kauppila	Saunalautan tankkaus	80,00
	Simo Kauppila	Lukkarivirkistys - ravintotilaus	90,98
	Patrik Hoppania	Fuksiryhmän haalarimerkki	49,91
	Ilmari Oinonen	Saunalutan tankkaus	80,00
	Laura Emilia Aalto	Lukkarivirkistyslimut	7,99
	Liisa Ryhänen	Kartta killan vaellusta varten	18,95
	Liisa Ryhänen	Killan kesäpäivän lippu Vallisaareen. Puolet lipun hinnasta.	4,98
	Ilmari Oinonen	Siivousaineita ja konetiskitabletteja kiltikselle. Kiltisvastaavien (2/5) virkistyspussi.	18,05
	Origos	Fuksipistekortti (Informaatiokilta :D)	116,56
	Haave Oy	Verkkolaskutuksen palvelumaksu	10,14
	Suomen Keikkilasku	KNV esiintyminen	500,00

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite	Kenelle	Selite	Summa (€)	Hyväksytty
	AYY	Tilavuokrat ajalta 28.8.2023	350,00	7.9.2023

Aino Tornivaara
IK:n puheenjohtaja

Rasmus Kontio
IK:n rahastonhoitaja